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In dat licht hebben wij er behoefte aan om duiding te geven aan de bespreking van de 
samenwerkingsstrategie in uw raadsvergadering van 25 maart 2021. In het raadsvoor
stel en -besluit over de samenwerkingsstrategie van 25 maart geeft u aan dat er wat u 
betreft ook een scenario denkbaar is van een bredere en duurzame samenwerking. U 
prefereert hierin een samenwerking die in gezamenlijkheid wordt vormgegeven boven 
de basisvariant van zakelijke dvo’s. Tevens stelt u daarin dat operationele samenwer
king genoeg ruimte moet bieden voor eigen beleidsaccenten. Dit is strijdig met de af
spraak om geen twee kapiteins op één schip te hebben. Wij willen er geen misverstand 
over laten bestaan dat dat dit voor Barneveld op geen enkele manier een begaanbaar 
scenario is. Mondeling heeft u ons laten weten dat dit ook voor u geen optie is. Daarom 
hechten wij er aan om dit ook schriftelijk aan u te bevestigen.

Een herindeling is per definitie al een complex traject. Een tweesporenbeleid vraagt ex
tra bestuurlijke en ambtelijke lenigheid waarin geen enkele onduidelijkheid mag be
staan over interpretaties en verwachtingen. Onze regelmatige gesprekken dragen daar 
goed aan bij, maar de situatie vraagt een continue alertheid. Ook de wijze waarop nu 
op ambtelijk niveau gezamenlijk constructief wordt gewerkt om te komen tot het plan 
van aanpak op weg naar de herindeling is daarin ondersteunend.
Op die manier ontstaat duidelijkheid over tijdsplanning, welke stappen er aan de orde 
zijn in het herindelingsspoor en op welke wijze er duidelijkheid gegeven kan worden 
aan al onze medewerkers.

Context
Voordat wij ingaan op de concrete thema’s, willen wij benadrukken dat onze inspanning 
primair gericht is op de voorbereiding en toekomst van de nieuwe gemeente. Wij vin
den dat, samen met u, van belang voor onze inwoners en medewerkers. Wij begrijpen 
dat u vanuit uw eigen verantwoordelijkheid voorlopig daarnaast ook een andere koers 
kiest voor het behoud van zelfstandigheid van Scherpenzeel. Dit zogeheten tweespo
renbeleid maakt ons echter wel kritischer en terughoudender in het oppakken van 
nieuwe taken. Vooral omdat een mogelijke uitkomst van de Arhi-procedure onzeker is. 
Binnen die context zoeken wij uiteraard naar wat wel kan.
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Dank voor uw brief van 5 maart 2021. U geeft in deze brief de concrete punten aan 
waarop u de huidige samenwerking tussen onze gemeenten wilt bestendigen en op 
korte termijn wilt uitbreiden. Zoals we met elkaar hebben afgesproken in onze college- 
ontmoeting van 9 februari 2021, is het belangrijk om duidelijkheid te krijgen over de we
derzijdse verwachtingen en wat we daarin voor elkaar kunnen betekenen. Hierbij zijn 
de geformuleerde uitgangspunten, zoals ook in uw brief verwoord, leidend.
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Blad 2

Functionaris gegevensbescherming.
Wij continueren het reeds bestaande beleid en de detachering.

Uitbreiden operationele samenwerking op korte termijn.
Zoals wij in het begin van onze brief stelden zijn we kritisch en terughoudend in het op
pakken van nieuwe taken. Het onderwerp belastingen en BAG is niet nieuw. Al langer 
is dit onderwerp van gesprek. Wij stellen voor om hierop een verdere verdieping uit te 
voeren op basis van een business case. Aan de hand hiervan kunnen wij u vervolgens 
een voorstel doen om deze taken voor u uit te voeren. Dit willen wij op korte termijn 
starten.

Laten we er daarom voor zorgen dat we elkaar steeds goed op de hoogte houden van 
alle ontwikkelingen en stappen die ons gezamenlijk traject kunnen beïnvloeden.

Openbare orde en veiligheid.
Op dit terrein wordt al jaren samengewerkt en voeren wij taken voor u uit. Deze willen 
we continueren. Omdat we in dezelfde bestuurlijke en ambtelijke (regio) overleggen zit
ten. zien wij met u een meerwaarde om werkzaamheden efficiënt af te stemmen. Op 
het gebied van APV, evenementen en de BOA’s zijn er op dit moment personele wisse
lingen. Wij stellen voor om via een nieuwe detachering- en dienstverleningsovereen- 
komst deze taken voor u uit te blijven voeren. Wij zullen dan de vacatures openstellen 
en geschikte kandidaten in overleg met u werven.

Vertrouwenspersoon.
Wij hebben inmiddels een nieuwe interne vertrouwenspersoon. Rond de zomer zullen 
we met haar een tussenevaluatie doen ten aanzien van urenbesteding, daarin zullen 
we ook de huidige afspraak met u betrekken en zo mogelijk continueren.

Bestendiging van de huidige samenwerking
Bestaande afspraken willen we waar mogelijk continueren. Op onderdelen vraagt dat 
wel een herijking van die afspraken.

Sociaal domein.
Wij voeren een groot aantal taken voor u uit die vooral gebaseerd is op een inkooprela- 
tie. Dat willen we blijven doen. De contracten en dvo's die hier aan ten grondslag lig
gen. vragen wel om vernieuwing. Wij zullen daar een voorstel voor doen. Wij zien op dit 
moment geen ruimte voor een uitbreiding van de afspraken.

Uw verzoek.
In uw brief gaat u in op een tweetal onderdelen:
1. Bestendiging van de huidige samenwerking
2. Uitbreiden operationele samenwerking op korte termijn

BGT
De afspraken voor de Basisregistratie Grootschalige Topografie zijn zoals u aangeeft 
voor dit jaar verlengd. In die verlenging is ook de mogelijkheid opgenomen om deze af
spraken nog maximaal voor twee jaar te verlengen. Naar onze mening biedt dat voor
alsnog voldoende continuïteit voor de BGT. Afhankelijk van de uitkomst van het lo
pende herindelingsproces kunnen we deze afspraken op een later moment eventueel 
opnieuw bezien.
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Met vriendelijke groet,
Burgemeester en wethouders,

Wat ons betreft kunnen de beide gemeentesecretarissen vorm en inhoud geven aan 
alle genoemde afspraken en zullen wij de voortgang hiervan net als de voortgang op 
het plan van aanpak regelmatig bespreken in onze gezamenlijke collegeontmoetingen.

Wij stellen voor om deze brief in onze eerstvolgende collegeontmoeting op 8 april a.s. 
nader toe te lichten.

Ten aanzien van samenwerking groenvoorziening en milieustraat willen wij op dit mo
ment nog geen verdere afspraken maken. Dat heeft te maken met de onzekerheid van 
de Arhi-procedure , maar zeker ook de complexiteit van het tweesporenbeleid. Beide 
organisaties hebben de handen vol om alle eigen opgaven en taken kwalitatief goed uit 
te voeren.
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